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Abstract (en)
The keyboard comprises, one beneath the other: a support plate comprising a metal plate (1) onto which is deposited a layer (2) of dielectric
material covered with electroluminescent conductive depositions (3) and with conductive metallised zones, an insulating interpolated sheet (12),
drilled with holes (14) in a vertical line with the metallised zones of the support plate, an upper plate (11) of which at least the parts facing the holes
(14) of the inter-polated plate (12) are carriers of metallised zones. This keyboard is used in control boxes or remote control boxes. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne un clavier à touches et à témoins lumineux. Un tel clavier comporte les uns au dessus des autres : une plaque
support comportant une plaque métallique (1) sur laquelle est déposée une couche (2) de matériau diélectrique recouvert de dépôts conducteurs
électroluminescents (3) et de zones métallisées conductrices, une feuille intercalaire (12) isolante, percée d'ouvertures (14) à la verticale des zones
métallisées de la plaque support, une plaque supérieure (11) dont au moins les parties en regard des ouvertures (14) de la plaque intercalaire (12)
sont porteuses de zones métallisées. Ce clavier est utilisé par exemple dans les boîtiers de commande ou télécommande.
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